

INFLUENZA SURVEILLANCE

NEW ZEALAND (30 November 1984). — Regional outbreaks of influenza A(H3N2) affecting all age groups have been reported in North Island. The outbreaks, which began in the Wellington area in mid-October and in Napier and Wairoa, further north, in early November, are now declining after peaks in the second half of November.

SURVEILLANCE DE LA GRIPPE

NOUVELLE-ZÉLANDE (30 novembre 1984). — Des poussées régionales de grippe A(H3N2) touchant tous les groupes d'âge ont été signalées dans l'île du Nord. Les flambées ont débuté dans la région de Wellington à la mi-octobre, et à Napier et Wairoa, plus au nord, au début novembre. Après avoir atteint des pics pendant la seconde quinzaine de novembre, elles sont maintenant en diminution.

RENEWAL OF SUBSCRIPTIONS

To ensure that you continue to receive the *Weekly Epidemiological Record* without interruption, do not forget to renew your subscription for 1985. This can be done through your sales agent. For countries without appointed sales agents, please write to: World Health Organization, Distribution and Sales, 1211 Geneva 27, Switzerland. Be sure to include your subscriber identification number from the mailing label.

RENOUVELLEMENT DES ABONNEMENTS

Pour continuer de recevoir sans interruption le *Relevé épidémiologique hebdomadaire*, n'oubliez pas de renouveler votre abonnement pour 1985. Ceci peut être fait par votre dépositaire. Pour les pays où un dépositaire n'a pas été désigné, veuillez écrire à l'Organisation mondiale de la Santé, Service de Distribution et de Vente, 1211 Genève 27, Suisse. N'oubliez pas de préciser le numéro d'abonnement figurant sur l'étiquette d'expédition.